
Mødereferat grundejerforening område 6  13. april 2015 

 

Tilstede: Gerd, Simon, Mika, Jes, Niels og Jens (ref.) 

1. Referat fra mødet 26. januar: ingen bemærkninger. 

2. Referent: Jens. 

3. Siden sidst: Beskæring i området er udført. Vi har fået en forholdsvis stor regning for en ret 

sparsom beskæring af alletræer plus pil ved 613-614. Område 10 har besluttet at indskrænke 

saltning til at ske sammen med snerydning. Der er intet sket med erstatningstræer. Hedeselskabet 

har varslet en prisstigning på næsten 100% for græsslåning, område 10 arbejder med indhentning 

af alternative tilbud. 

4. Der er ikke sket så meget med sandkassen. Jens og Mika etablerer et hurtigtarbejdende udvalg, så 

vi forhåbentlig kan blive klar inden inden sommer. 

5. Område 10: Det tidligere diskuterede emne om omfanget af intensiv græsslåning blev vendt igen. 

Der er åbenbart taget en beslutning, som er gået hen over hovedet på nogen, men vi tager det op 

på generalforsamlingen, og lodder om der er stemning for at foreslå område 10 et slåningsomfang, 

der minder lidt mere om lokalplanen.  

6. Fastelavnsfest blev vel afviklet udenfor vinterferien, tak til arrangørerne. 

7. Foreningens økonomi: 

Gerd har indsat område 10 budget baseret på seneste budgetudmelding fra område 10. Trods 

prisstigning på græsslåning, er niveauet nogenlunde som gennemsnittet over en årrække. Vi 

fastholder et budget på 75.000 til vedligehold/nyanskaffelse, med tanke på 

nedskæring/nyplantning af træer, og renovering af sandkasse, selv om vi ikke kom i gang med 

plantning af erstatningstræer i efteråret. 

8. Bestyrelse: Gerd ønsker at udtræde som kasserer og bestyrelsesmedlem, efter mange års tro 

tjeneste. 

9. Indkaldelse til generalforsamling skal ske i starten af næste uge. Jens udarbejder dagsorden til 

kommentering inden weekenden. 

10. Næste møde bliver konstitueringsmøde for bestyrelsen, der er endnu ikke aftalt en dato. 

 


